

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND

FINANCIAL INVESTMENTS

Date: 10-07-2023 01:20:22 PM

Subject: Results of the extraordinary general assembly

meet

السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 10-07-2023 01:20:20 PM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي

Subject: The results of the company's extraordinary general assembly meeting for the fiscal year 2023 With reference to the aforementioned subject, and with reference to the provisions of Article 176 of the Companies Law, which states that "the general shareholding general assembly may discuss, in its extraordinary meeting, the matters within its powers in the ordinary meeting, and issue its decisions in this case by the absolute majority of the shares represented in the meeting." We would kindly inform you that the Extraordinary General Assembly took the following decisions at the meeting held on Sunday 7/9/2023:.

1- Discussing the authorization of the Board of Directors to complete the project built on plot No. 1168 as it deems appropriate. The percentage of voting on the item was 62.5% approval and 37.5% rejection, provided that the legal department of the Companies Control Department decides the approval of this item.

2- Discussing the authorization of the Board of Directors

to sell the remaining apartments of the residential project built on plot No. 1169 as it deems appropriate and fulfills the company's needs. The percentage of voting on the item was 62.5% approval and 37.5% rejection, provided that the legal department of the Companies Control Department decides the approval of this item 3- Discussing the authorization of the Board of Directors regarding the company's shareholding in Sherco brokerage company and non-compliance with a specific price for sale. The percentage of voting on the item was 62.5% approval and 37.5% rejection, provided that the legal department of the Companies Control Department decides the approval of this item.

4- Discussing ending the suspension of borrowing from banks, and the percentage of votes on the item was 62.5% approval and 37.5% rejection, provided that the legal department of the Companies Control Department decides the reliability of this item.

الموضوع: نتائج أجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة عن السنة المالية 2023 بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وبالاشارة الى احكام المادة 176 من قانون الشركات والذي ينص على انه "يجوز ان تبحث الهيئة العامة المساهمة العامة في اجتماعها غير العادي الامور الداخلة ضمن صلاحياتها في الاجتماع العادي، وتصدر قراراتها في هذه الحالة بالاغلبية المطلقة للاسهم الممثلة في الاجتماع" ، نرجو التكرم بالعلم بأن الهيئة العامة غير العادية قد اتخذت القرارات التالية في الاجتماع المنعقد يوم الاحد الموافق

-1 مناقشة تفويض مجلس الادارة باستكمال المشروع المقام على قطعة ارض رقم 1168 بما يراه مناسبلوكانت نسبة التصويت على البند 62.5 % موافقة و37.5 % رفض على ان تبت الدائرة القانونية لدائرة مراقبة الشركات اعتمادية هذا البند. مناقشة تفويض مجلس الادارة ببيع الشقق المتبقية من المشروع السكني المقام على قطعة ارض رقم 1169 بما يراه مناسبلويحقق احتياجات الشركة وكانت نسبة التصويت على البند 62.5 % موافقة و37.5 % رفض على ان تبت الدائرة القانونية لدائرة مراقبة الشركات اعتمادية هذا البند في شركة شيركو للاوراق المالية وعدم التقيد بسعر معين في شركة شيركو للاوراق المالية وعدم التقيد بسعر معين رفض على ان تبت الدائرة القانونية لدائرة مراقبة الشركات اعتمادية هذا البند

-4 مناقشة انهاء تعليق الاقتراض من البنوك وكانت نسبة التصويت على البند 62.5 % رفض على ان تبت الدائرة القانونية لدائرة مراقبة الشركات اعتمادية هذا البند.



بَره،
_//

09-07-2023	09-07-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi